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              Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum 6-1-2020 

 

Indiener(s) HulstPLUS 
 

    

Onderwerp: 

Archivaris 

Portefeuillehouder: 

 

Vraag: 

- Wanneer verwacht het college een nieuwe archivaris te benoemen? 

- Deelt het college de mening van HulstPLUS dat een nieuwe archivaris voldoende tijd moet krijgen  

om te worden ingewerkt? 

-Gezien het feit dat de huidige archivaris er in juni mee stopt, is het college het er dan mee eens 

dat de benoeming op korte termijn moet plaatsvinden?  

- Is het college sowieso voornemens een nieuwe archivaris te benoemen? 

-Zo nee, waarom niet? 

- Is het college voornemens straks voor het nieuwe museum een door de gemeente betaalde  

(part-time) beheerder aan te stellen? 

- Is het wellicht een idee om van deze baan een voltijdbaan te maken: 1/2 fte archivaris, 1/2 fte 

museumdirecteur? 

 

 

Aanleiding voor de vraag: 

In juni gaat de huidige archivaris weg. Hij is expres wat langer gebleven om zijn opvolger in te 

werken, maar er gebeurt niets. Er is nog steeds geen nieuwe archivaris. 

De gemeente heeft een prachtig archief met een heel bijzondere collectie. En met een enthousiaste 

vrijwilligersgroep. 

Het gerucht gaat dat het college helemaal geen nieuwe archivaris wil benoemen. Het zou jammer 

zijn als de huidige archivaris zijn enorme kennis niet zou kunnen overdragen aan een opvolger. 

Hulst vestingstad verdient professionele aandacht voor haar historische verleden. 

Het gerucht gaat ook dat het college een betaalde beheerder wil benoemen voor het nieuwe 

museum. Wellicht is het mogelijk beide functies te combineren tot een volledige baan. 

 

Indiener(s), 

Eugene Verstraeten, HulstPLUS 

  

 


